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Zwracam sig do Pana Prezydenta w imieniu mieszkaic6w w
roz:waizenia mo2liwo5ci zamontowania monitoringu wizyjnego na calej
dlugoSci mostu stalowego im. E. Smiglego - Rydza, od skrzy2owania ulic
Brzeska-Wyszyriskiego do ulic: Grodzka - Lipnowska. Monitoring
zwigksry poczucie bezpieczeristwa mieszkaricom pokonujqcym odcinek
mostu rowerami i piechotq, a szczeg6lnie osobom starszym ale takie
mlodzieZy uczgszczaj4cej na zajgcia w budynku dydaktycznym PWSZ
usytuowanym na ZawiSlu.
Apelujg do Pana Prezydenta pomoc w tej sprawie.
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